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NR. Partij  
(steller) 

Blz. Vraag Beantwoording 

1 GroenLinks-
PvdA 

43 De Veiligheidsregio voerde 230 woningchecks uit op val- en 
brandrisico's. In samenwerking met woningbouwcorporaties 
werden 65+ complexen bezocht waaruit woningchecks 
voortkwamen. De Veiligheidsregio bezocht daarnaast diverse 
basisscholen om voorlichting te geven over veilig wonen.  
Vraag:  
-In hoeverre vinden deze projecten nog doorgang nu er door de 
Veiligheidsregio wordt bezuinigd op preventie?  
Als hierop wordt bezuinigd en deze preventieprojecten geen 
doorgang vinden::  
-Welke organisaties nemen dit over? 
-Kunnen we dan minimaal dezelfde aantallen woningchecks 
verwachten en voorlichtingsbijeenkomsten? 

In een recent bericht van de VrNHN is aangegeven dat de woningchecks en lessen/trainingen op 
scholen geen onderdeel van de bezuinigingen zijn en ongewijzigd doorgang zullen vinden.  

2 GroenLinks-
PvdA 

73 Om ervoor te zorgen dat de werkgelegenheid behouden blijft bij 
een toename van het aantal woningen, is bij planontwikkeling in 
de ontwikkelgebieden van het Alkmaars Kanaal aangestuurd op 
het laten terugkeren van de bestaande oppervlakte voor 
bedrijvigheid in nieuwe ontwikkelingen. 
Vraag:  
-Hoeveel bedrijfsoppervlakte wordt totaal beschikbaar gehouden 
in de ontwikkelgebieden?  
- Hoeveel wordt beschikbaar gehouden per plangebied? 
- Hoe vertaalt zich dit in de woon-werkbalans? 
-Stel dat we bij bijvoorbeeld bij 1 plangebied geen bedrijvigheid 
beschikbaar hebben, hoe ziet dan de woon-werkbalans er uit? 
- Is het ook mogelijk om in plangebieden kleine 
buursupermarkten te openen of kleine horeca- en mag dit dan als 
bedrijvigheid worden betiteld? 
- Hoe lang willen we ontwikkelruimte voor bedrijvigheid 
beschikbaar houden? Is er een termijn dat dit leeg mag staan? 

In de ontwikkelgebieden van het Alkmaars Kanaal wordt in totaal 352.500m2 
brutovloeroppervlak (bvo) voor werken (niet-woonfuncties) beschikbaar gehouden. Ook blijven 
delen van de Viaanse Molen en Overdie behouden als bedrijventerrein. Op dit moment heeft 
Alkmaar ca. 61.100 banen en ca. 62.000 inwoners die tot de werkzame beroepsbevolking horen, 
waarmee de woon-werkbalans ongeveer 1 is. Bijna 40% van deze banen bevindt zich op 
bedrijventerreinen en kantorenlocaties. Het behouden van voldoende fysieke ruimte voor 
bedrijvigheid, is een middel om te borgen dat het aantal arbeidsplaatsen meegroeit met het 
inwoneraantal en de woonwerkbalans ten minste 1 blijft. 
  
Per deelgebied wordt voor werken (niet-woonfuncties) de volgende oppervlaktes (bvo) 
aangehouden:  
Ontwikkelkader Overstad 161.000m2 (is nu 191.000m2),  
Kantorenpark Viaanse Molen: 20.000 m2 (is nu 60.000 m2), aangevuld met het deel dat als 
bedrijventerrein behouden blijft. 
Station Alkmaar Noord: 8.000 m2 (is nu 12.000 m2) 
Oudorp: 150.000 m2 (is nu 255.000 m2). 
Overdie): 13.500 m2 in het transformatiegebied (is nu 33.000 m2), aangevuld met het deel dat 
als bedrijventerrein behouden blijft. 
  

Hoewel de m2 werken in de ontwikkelgebieden veranderen, verandert ook de vorm en aard van 
de werkgelegenheid in deze gebieden. Hierdoor ontstaat intensivering van arbeid (meer 
arbeidsplaatsen per m2). We zetten in op behoud van de arbeidsplaatsen in de 
ontwikkelgebieden. Op totaal niveau in Alkmaar geldt dat meer fysieke ruimte voor bedrijvigheid 
nodig is met het oog op economische groei en de groei van het aantal arbeidsplaatsen voor het 
behoud van de evenwichtige woon-werkbalans. 



2 
 

NR. Partij  
(steller) 

Blz. Vraag Beantwoording 

  
Alkmaar heeft een woon-werkbalans die op dit moment rond de 1 schommelt (dat wil zeggen: 
ongeveer evenveel banen als werkzame beroepsbevolking). Om ervoor te zorgen dat de 
woonwerkbalans ten minste 1 blijft, zetten we in op het behouden van bedrijvigheid in de 
ontwikkelgebieden (functiemenging), op het efficiënter benutten van bestaande 
bedrijventerreinen en op de ontwikkeling van een nieuw bedrijventerrein. Zo kunnen we de 
woon-werkbalans in evenwicht houden bij toename van het Alkmaarse inwoneraantal. 
  
De ontwikkelkaders zijn leidend in de eventuele mogelijkheden om centrumvoorzieningen op te 
nemen in de plangebieden van het Alkmaars Kanaal. Daarbij wordt rekening gehouden met 
vigerend lokaal, regionaal en provinciaal beleid (bijvoorbeeld de regionale detailhandelsvisie 
Regio Alkmaar en het provinciale detailhandelsbeleid). 
  
Onder de functie niet-wonen, wordt naast bedrijvigheid ook maatschappelijke voorzieningen 
geschaard. Bedrijvigheid omvat commerciële functies, waaronder ook horeca of detailhandel 
valt. 
  

Gelet op de urgente vraag naar extra ruimte voor bedrijven is er geen termijn aan verbonden.  

3 GroenLinks-
PvdA 

81 De woningmarkt in Alkmaar staat onder grote druk, met een 
voortdurende vraag naar nieuwe woningen. In 2024 zijn er 491 
woningen opgeleverd en is de nieuwe Woonvisie voorbereid. De 
gemeente heeft zich ingezet voor de realisatie van nieuwe 
woningen, met speciale aandacht voor betaalbare en duurzame 
woonruimte.  
Vraag:  
_ waar bestaat die inzet uit- aangezien het aantal gerealiseerde 
woningen de helft is van wat we zouden moeten doen.  
- Wat is de verwachting voor de volgende jaren qua gerealiseerde 
woningen? Hoeveel wordt er in 2025 opgeleverd?  
- En in de vier jaar daarna? 
- Waaruit bestaat de inzet voor betaalbare en duurzame bouw? 
- Waarom wordt er bijna 2 jaar gedaan over het voorbereiden van 
de woonvisie? Want wij begrijpen dat op z’n vroegst de woonvisie 
in 2025 komt. 
 

Antwoord op vragen over inzet: 
De gemeente heeft de woningbouw gefaciliteerd. Met initiatiefnemers zijn Afsprakenbrieven en 
Anterieure overeenkomsten (AO’s) afgesloten. Daarin zijn uitgangspunten opgenomen onder 
andere voor aandeel sociaal en betaalbaar. Voor de deelgebieden van Alkmaars Kanaal zijn en 
worden ontwikkelkaders opgesteld. De gemeente heeft de benodigde (planologische) 
procedures gevoerd en omgevingsvergunningen afgegeven om woningbouw mogelijk te maken.  
 
Antwoord op vragen over oplevering in komende jaren: 
Twee maal per jaar wordt de informatie over de woningbouw-projecten geactualiseerd. Volgens 
de informatie die bekend was in maart 2025 zijn dit de cijfers over de opleveringen: 
Voor 2025 wordt de oplevering verwacht van 345 woningen. 
Voor de jaren 2026 t/m 2029 wordt de oplevering verwacht van zo’n 4.000 woningen. 
In september 2025 wordt de informatie over de woningbouwprojecten weer bijgewerkt. 
 
Betaalbaar en duurzaam bouwen: 
Conform de Woondeal zet de gemeente Alkmaar in op de realisatie van 2/3 betaalbaar in de 
nieuw te realiseren woningen. Wij hanteren de landelijke prijsgrenzen voor betaalbare woningen. 
 
Woonvisie: 
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De woonvisie wordt in het derde kwartaal 2025 door het college behandeld voor behandeling in 
de raad van oktober. Nieuwe inzichten zijn meegenomen bij het opstellen van het stuk. 

4 GroenLinks-
PvdA 

83 Binnen het thema wonen is de belangrijkste reden voor het 
voordelige verschil de lagere bedrijfsvoeringslasten door 
vacatureruimte- 0,8 miljoen. 
Vraag: 
- Gezien de achterstand op het aantal gerealiseerde woningen: 
Waarom wordt dit niet ingevuld voor een actiever woonbeleid?  

Het gaat om capaciteit bij Ruimtelijke Plannen. Zij maken en toetsen ruimtelijke kaders voor 
initiatieven. Het is dus niet om de initiatieven zelf te regelen of te stimuleren. 

5 GroenLinks-
PvdA 

88 Advisering bij en begeleiding van procedures voor 
flexwoningen/tiny houses/seniorenhofjes & generatiewonen. Er 
zijn geen concrete initiatieven geweest waarvoor advisering of 
begeleiding nodig was. Er is capaciteit beschikbaar 
Vraag:  
- Het is mooi dat er advisering beschikbaar is, hoe denkt de 
gemeente het mogelijk te maken, want wij begrijpen dat elk 
initiatief marktconforme grondprijzen wordt berekend.? 
-Is het mogelijk dat de gemeente niet afwacht maar ook op de 
gemeentelijke website en in media aangeeft op welke wijze ze 
deze initiatieven mogelijk wil maken?  
- Moet daar nog aanvullende beleid voor komen? 
- Wjj hebben begrepen dat de gabriel metsulaan- een 
wissellocatie voor scholen- in schooljaar 2026-2027 vrijkomt. En 
wij weten dat een stichting seniorenhofje daar belangstelling voor 
heeft-  Zou deze locatie benut kunnen worden voor 
planontwikkeling door een initiatief op dit gebied? 
(antwoord eerdere technische vraag: De voorlopige planning is dat 
de scholen tot eind 2026/begin 2027 tijdelijke gehuisvest zullen 
worden aan de Gabriel Metsulaan.) 

Vraag over grondprijzen: 
Conform de Nota Grondbeleid die de raad heeft vastgesteld worden de grondprijzen voor 
gemeentelijke gronduitgifte twee-jaarlijks vastgesteld door het college. Voor categorie 1 en 2 
huurwoningen wordt reeds een gereduceerde vaste grondprijs gehanteerd. 
 
Vraag over gemeentelijke website: 
We onderzoeken de mogelijkheid om op de gemeentelijke website aandacht te geven 
 
Vraag over Gabriël Metsulaan: 
De voorlopige planning is dat de scholen tot eind 2027 gebruik maken van de locatie aan de 
Gabriel Metsulaan. Over de toekomstige invulling van de locatie na deze periode is nog geen 
besluit genomen. 
 

6 GroenLinks-
PvdA 

99 Om de kortere procedures bij de Omgevingswet te halen is 
intensivering van de voorbereiding van omgevingsvergunning 
aanvragen noodzakelijk. Gerealiseerd. 
Vraag: in hoeverre zijn de procedures korter geworden?  
Vraag: wij horen van bouwers dat er nog zeer veel verschillende 
vergunningen moeten worden aangevraagd voor de realisatie van 
een bouwproject. Is er al eens gekeken in hoeverre AI benut kan 
worden om parallel te plannen en bouwvergunningenprocedures 
in te korten? 

Veel initiatieven die onder de WABO (Wet algemene bepalingen omgevingsrecht) via een 
uitgebreide procedure 26 weken te verlengen met 6 weken) moesten worden behandeld, worden 
nu onder de Omgevingswet met een kortere procedure reguliere procedure (8 weken te 
verlengen met 6 weken) behandeld. 
We zijn bezig met het inzetten van AI om het aanvragen van deze vergunningen 
klantvriendelijker en toegankelijker te maken. Dat helpt mee om de aanvraagprocedure te 
verkorten. 
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7 GroenLinks-
PvdA 

104 Na de vaststelling van de Woonvisie (verwacht 2 e kwartaal 2025) 
kunnen de vervolgacties in gang worden gezet. 
Vraag: aan welke vervolgacties moet worden gedacht? 

De woonvisie wordt in het derde kwartaal 2025 door het college behandeld voor behandeling in 
de raad van oktober. Over vervolgacties is op dit moment nog geen besluit genomen. 
 

8 GL-PvdA 97 Er is nog geen advies, rapport of bestuurlijk besluit over de 
transformatie naar duurzame oevers. Waarom staat de status op 
groen? 

Realisatie van natuurvriendelijke oevers is onderdeel van het vastgestelde groenbeleidsplan. 
Binnen de bestaande middelen kunnen natuurvriendelijke oevers worden gerealiseerd. Zodoende 
zal er geen advies, rapport of bestuurlijk besluit volgen. Uitvoering loopt.  

9 GL-PvdA 97 Er staat dat de uitvoering voor de duurzame oevers binnen de 
bestaande budgetten plaatsvindt. Geldt dit alleen voor de 
inventarisatie van oevers die getransformeerd kunnen worden of 
wordt ook de transformatie binnen bestaande budgetten gedaan? 

Zowel de inventarisatie als de transformatie wordt ondernomen uit bestaande budgetten.  

10 GL-PvdA 97 Wanneer wordt het plan voor de transformatie naar duurzame 
oevers opgeleverd? 

Door Stadswerk072 wordt in Q4 2025 ihkv regulier beheer een nieuwe inventarisatie uitgevoerd 
van de staat van de oeverbeschoeiingen. Op basis daarvan wordt een plan voor de komende 5 
jaar opgesteld, waarbij ook aangegeven wordt welke oevers in aanmerking komen voor een 
natuurvriendelijke inrichting. De uitvoering vindt plaats binnen bestaande budgetten. 

11 GL-PvdA 97 Hoe lang gaat het duren om de doelstelling “traditionele oevers 
worden vervangen door duurzame oevers” uit het coalitieakkoord 
te realiseren wanneer dit vanuit bestaande budgetten gerealiseerd 
moet worden?  

Op basis van de nieuwe inventarisatie (zie antwoord bij vraag 10) wordt een planning gemaakt 
met de mogelijkheden voor uitvoering in de komende 5 jaar. De ambitie om de realisatie van 
‘natuurvriendelijke oevers’ voort te zetten, zal ook worden opgenomen in het nieuw op te stellen 
groenbeleidsplan (planning 2026). 

12 GL-PvdA 97 Waarom moet er eerst een infrastructuur aangepast worden 
alvorens een onderzoek naar de verduurzaming van boten 
opgestart kan worden? 

Eerst zal onderzoek plaatsvinden, waar na besluit de infrastructuur zal worden aangepast voor 
verduurzaming kan worden geïmplementeerd.  

13 GL-PvdA 97 Wanneer wordt de infrastructuur (oplaadpunten) voor boten 
aangepast zodat de verduurzaming in gang kan worden gezet? 

Eerst zal onderzoek plaatsvinden naar verduurzaming. Uit de resultaten van de participatie komt 
naar voren dat inwoners hierover verdeeld zijn.  

14 GL-PvdA 97 Wanneer wordt het in het coalitieakkoord beloofde onderzoek 
naar de verduurzaming van bootjes en subsidiemaatregelen 
hiervoor wel gestart? Graag een geschatte datum.  

De intentie is dit onderzoek in 2025 op te starten in samenwerking met ADA, echter zal er nog 
afstemming plaatsvinden over hoe we dit vorm geven. Er is geen datum. 

15 GL-PvdA 101 Van de 7 begrote te vergroenen schoolpleinen zijn er slechts 4 
vergroend. Zijn er concrete projecten vertraagd of niet 
doorgegaan?  

Het vergroenen van schoolpleinen hangt samen met de uitvoering van (ver)nieuwbouw van 
scholen opgenomen in het Integraal Huisvestingsplan. Het vergroenen van het schoolplein wordt 
uitgevoerd in het jaar van  oplevering. Momenteel zijn een drietal projecten in de fase uitvoering, 
die volgens de huidige planning in 2027 zijn afgerond. 

16 GL-PvdA 108 Wat is de parkeerdruk in het centrum op het drukste moment? 
Hoeveel parkeerplaatsen (garages en straat) zijn er in het centrum? 
Hoeveel parkeerplaatsen waren er in 2024 nodig om de 

In juli 2024 is voor het hele centrum een parkeerdrukonderzoek in de nacht uitgevoerd. Er zijn 
1189 parkeerplaatsen op straat in het centrum. In parkeergarage De Vest zijn 143 
parkeerplaatsen aanwezig. In parkeergarage Karperton zijn 439 parkeerplaatsen aanwezig. Bij 
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parkeerdruk in het centrum op het drukste moment onder de 90 
procent te houden?  

elkaar zijn dit 1741 parkeerplaatsen. Tijdens de telling ‘s nachts waren in totaal 1317 
parkeerplaatsen bezet. De parkeerdruk bedraagt op werkdag-nacht 76%. 

17 GL-PvdA 112 Er staat dat de woningbouw is versneld in een jaar dat er 228 
woningen zijn gebouwd en er wordt geen toelichting gegeven. 
Hoe is de woningbouw concreet versneld?  

 In algemene zin wordt gewerkt aan versnelling door het opstellen van ontwikkelkaders en 
maken van afspraken met ontwikkelaars. Hierdoor wordt woningbouw mogelijk gemaakt. De 
realisering kan echter per jaar verschillen. 

18 GL-PvdA 115 De impuls kwaliteit buitenruimte groen is niet uitgevoerd. Wat is 
hier het effect van en wordt dit op een later moment alsnog 
gedaan?  

Als met ‘extra impuls kwaliteit openbare buitenruimte groen’ bedoeld wordt het wegwerken 
achterstanden onderhoud openbaar groen dan kan gemeld worden dat in 2024 extra is 
bijgeschakeld om de beeldkwaliteit te verbeteren. 

19 GL-PvdA 118 Is er een onderverdeling gemaakt tussen bomen in de openbare 
ruimte en andere bomen bij de doelstelling om 5000 bomen te 
planten? Wordt de doelstelling ook als voldaan beschouwd 
wanneer er 5000 bomen worden uitgedeeld?  

Ja, er is een duidelijke onderverdeling gemaakt in de doelstelling van het 5000 bomen-project. 
Deze is als volgt opgebouwd: 
 
3000 bomen in de openbare ruimte, verdeeld over: 
• 1000 bomen binnen herstructureringsprojecten 
• 1000 bomen binnen gebiedsontwikkelingen 
• 1000 bomen op overige openbare locaties, zoals bermen, waterkanten, parken en versteende 

plekken 
 
2000 bomen via weggeefacties, aan: 
• Particulieren 
• Bedrijven 
• Maatschappelijke organisaties 
 
 
Doelstelling 
 
Zodra de doelstelling van 
3000 bomen in de openbare 
ruimte én 2000 bomen van de weggeefactie is behaald kan het project als voldaan worden 
beschouwd. 

20 GL-PvdA 119 Welke pilots waar samen met ondernemers is ingezet op het 
terugdringen van niet-hernieuwbare grondstoffen en de 
hoeveelheid afval, en het opschalen van circulaire innovaties zijn er 
in 2024 uitgevoerd? Zijn er pilots geweest die worden voortgezet 
of permanent worden ingevoerd?  

In 2024 hebben we samen met ondernemers meerdere pilots uitgevoerd, waaronder de 
succesvolle pilot, die na evaluatie in 2025 zelfstandig wordt voortgezet, Folies Binnenstad, waarbij 
folies door GP Groot zijn opgehaald bij winkeliers. We hebben sterk ingezet op kennisdeling via 
workshops, adviesgesprekken, bijeenkomsten en begeleidingstrajecten. Innovatie is vooral 
gestimuleerd in de bouw, door het verkorten van ketens voor secundaire grondstoffen. Ook is 
het Recycleplein vernieuwd en uitgebreid met een innamebalie voor herbruikbare goederen. 
Deze initiatieven vormen de basis voor een bredere aanpak van circulaire bedrijvennetwerken 
vanaf 2025.   
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21 GL-PvdA 119 Wat is de staat van het energiecoaches netwerk en hoeveel zijn er 
actief? Helpen energiecoaches inwoners actief met het aanvragen 
van subsidies?  

Er zijn 10 energiecoaches actief. Zij geven advies voor kleine maatregelen om de woning 
duurzamer en het binnenklimaat comfortabeler te maken. Zij wijzen de bewoners op de 
mogelijkheid van subsidies. 

22 GL-PvdA 120 Wat houdt de ‘tipping methode’ in?  Een methode welke wordt ingezet in de beginfase van een energietransitie proces. De methode 
brengt overheid, industrie, kennisinstellingen en burgers in co-creatie samen en versterkt de 
innovatiekracht van de gemeente. 

23 GL-PvdA 120 Wat is de status van de realisatie van de twee beoogde 
windmolens op de Boekelermeer?  

De aanvraag voor de omgevingsvergunning van de windmolen op locatie Sortiva is in procedure, 
de provincie is bevoegd gezag. 

24 GL-PvdA 120 Wat is de status van de verkenning van zon op parkeerterreinen en 
langs infrastructuur? Zijn er projecten in beeld die voor 2030 
resultaten kunnen opleveren?  

Een inventarisatie van zon boven Parkeerterreinen is bijna afgerond. Wij houden u op de hoogte 
van het vervolg en planning. 
 
Rijkswaterstaat werkt daarnaast aan een project voor opwek van zonne-energie langs de A9 en 
N9 (OER-project). De actuele planning van RWS voor dit project is realisatie in de loop van 2028. 

25 GL-PvdA 124 Hoe wordt er gewerkt aan borging van circulair bouwen?  Circulair bouwen is een vaste doelstelling in het vastgestelde uitvoeringsplan Circulair Alkmaar 
2025–2027. In 2024 is hiervoor een handreiking opgesteld, met praktische richtlijnen voor 
bouwen en slopen. In 2024 is de Circulaire Deal Secundaire Bouwmaterialen NHN ondertekend, 
die vanaf 2025 wordt uitgevoerd. De principes van circulair bouwen worden verwerkt in 
gemeentelijk beleid en ruimtelijke kaders. Bovendien is de organisatie versterkt met deskundige 
medewerkers die deze aanpak verder helpen uitrollen.   

26 GL-PVDA 100 overdie ontmoet is geen eigendom van de gemeente. Kunt u dit 
coorigeren, waarom staat dit foutief vermeld? Herontwikkeling 
moet nog worden onderzocht. Vraag: wat moet er dan nog 
onderzocht worden, er ligt een prachtig initiatief dat volledig 
zonder gemeentelijke financiële middelen gerealiseerd kan 
worden. Waar ouderen en licht dementerende hun dagen met 
dagbesteding kunnen doormaken. Waar een buurthuis volgens 
een nieuwe stijl(nog nader te ontwikkelen) hun bestaansrecht nog 
meer kunnen versterken, waar jongeren woonruimte vinden. 
De initiatiefnemers bestaan uit:woningbouw vereniging, bouwer 
en investeerder, architect, buurthuis. 

Stichting Overdie Ontmoet is eigenaar van het pand en de grond waarop het gebouw staat. De 
gemeente is eigenaar van het omliggende perceel dat nodig is voor de herontwikkeling. 
  
Om tot herontwikkeling over te kunnen gaan, moet de stichting het pand met onderliggende 
grond eerst conform de bestaande afspraken aan de gemeente terugleveren. Dit is tot op heden 
nog niet gebeurd. De betrokken partijen zijn van deze afspraken op de hoogte. 
 
 

27 GL-PVDA 9 1. Hogere kosten maatvoorzieningen Jeugd. "Toename wordt 
veroorzaakt door meer ambulante hulp" Vraag: Betekent dit dat er 
meer hulp is geindiceerd? Wat is de uitleg hierbij dat er meer 
ambulante hulp wordt geindiceerd? 

In de analyses is te zien dat de toename wordt veroorzaakt door geïndexeerde hogere 
producttarieven en een verhoging van het aantal uur wat gedeclareerd wordt door de 
zorgaanbieders.  
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28 GL-PVDA 9 4. "Oninbaarheid vorderingen Participatiewet." Vraag: wat 
betekent dit concreet voor de inwoner van Alkmaar? 

De term betekent dat een geldbedrag dat de gemeente nog tegoed heeft van een inwoner, niet 
meer ingevorderd wordt omdat het niet (meer) haalbaar of verantwoord is om dit op te eisen. 
Concreet betekent dit: 
• De schuld wordt kwijtgescholden: de inwoner hoeft het openstaande bedrag niet meer 

terug te betalen. 
• Er komt financiële rust: dit kan helpen om problematische schulden te verminderen of op te 

lossen. 
• De inwoner ontvangt daarover bericht van de gemeente waarin staat dat de vordering is 

ingetrokken of afgeboekt. 
• De gemeente blijft zorgvuldig toetsen of een vordering echt oninbaar is 

29 GL-PVDA 60  2.c Vraag: Er staat een oranje bolletje, maar de uitleg is een groen 
bolletje waard. Waarom dan toch een oranje bolletje bij status? 
 

Een substantieel deel van de statushouders heeft na een half jaar nog geen werk of een andere 
vorm structurele participatie. Het college is van oordeel dat dit nog niet voldoende is om te 
kunnen stellen dat de status groen behoort te zijn. 

30 GL-PVDA 83 Er is een uitbreiding van het team handhaving met vier boa’s 
gerealiseerd. Welke meetbare indicatoren zijn er in 2024 gebruikt 
om de effectiviteit van deze uitbreiding te monitoren en hoe 
worden deze in de toekomst geëvalueerd? 

In de jaarlijkse veiligheidsmonitor is een aantal indicatoren opgenomen met betrekking tot 
handhaving. Deze indicatoren laten primair de aanwezigheid van BOA’s in Alkmaarse buurten en 
wijken zien (die overigens goed wordt gewaardeerd), maar niet zo zeer de effectiviteit.  Met de 
introductie van een nieuw registratiesysteem met betrekking tot interventies door de BOA’s is 
effectiviteit te meten. Dit systeem is in 2024 in gebruik genomen en kan nog niet vergelijken met 
voorgaande jaren.  Voor 2025 is een vergelijking met 2024 wel te maken en zal onderdeel zijn 
van de jaarlijkse rapportage veiligheid. 

31 GL-PVDA 85 In het kader van signalering en interventie bij radicalisering en 
extremisme wordt aangegeven dat signalen zijn onderzocht en in 
enkele gevallen tot concrete acties hebben geleid. Kan worden 
toegelicht welk type analyse-instrumenten, risicotaxatie- of 
beoordelingskaders zijn gebruikt bij het objectiveren van deze 
signalen en het bepalen van de vervolgstappen? 

Signalen rondom radicalisering worden geduid in integrale informatie overleggen in het Zorg – 
en Veiligheidshuis (i2O). De toetsing van signalen vindt plaats op basis van de wegingscriteria uit 
de Wet Gegevensverwerking Persoonsgerichte Aanpak Radicalisering en Terroristische 
Activiteiten (PARTA). Deze wet is van kracht per 1 juli. Vooruitlopend op de wet worden de 
wegingscriteria al toegepast. Aan de hand van deze integrale weging wordt bepaald of en zo ja 
welke vervolgstappen nodig zijn of dat er geen sprake is van radicalisering. I2O overleggen 
vinden plaats in het Zorg- en Veiligheidshuis zodat alle partners op de juiste manier hun 
informatie kunnen delen en er een integraal besluit kan worden genomen. 

32 GL-PVDA 83-84 Bij de uitvoering van cyberweerbaarheidsactiviteiten is onder meer 
gebruikgemaakt van buurtcentra, mobiele labs en workshops met 
digitale wijkambassadeurs. Op welke wijze wordt bij de organisatie 
van deze activiteiten rekening gehouden met verschillen in digitale 
geletterdheid en bereikbaarheid onder diverse doelgroepen, zoals 
jongeren, senioren en laaggeletterden? 

De cyberweerbaarheidsactiviteiten worden georganiseerd voor verschillende doelgroepen, 
waaronder kinderen, jongeren, senioren, ouders, laaggeletterden en ondernemers. Voor elk van 
de doelgroepen worden activiteiten georganiseerd. Ook wordt cyberweerbaarheid bij 
verschillende organisaties onder de aandacht gebracht, zodat deze op hun beurt ook met het 
onderwerp aan de slag gaan bij verschillende doelgroep. 
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NR. Partij  
(steller) 

Blz. Vraag Beantwoording 

33 GL-PVDA 21 Welke specifieke afspraken over taakverdeling, financiële 
verantwoording en risicoafbakening zijn in 2024 vastgelegd in de 
rol van Alkmaar als regiokassier binnen de Regio Deal, en hoe is 
deze taak juridisch en organisatorisch geborgd? 

Gemeente Alkmaar draagt, in de rol van Regiokassier, zorg voor het beheer en de 
verantwoording van de uitgaven van de Regiodeal gelden aan het Rijk. 
Alle afspraken op het gebied taakverdeling, financiële verantwoording en risicoafbakening zijn 
formeel vastgelegd in de volgende documenten: 
 
 Convenant Regiodeal NHN 
 Governance 
 Samenwerkingovereenkomst 
 Juridisch onderbouwing stichting (incl. alleenrecht & risicoregister) 
 Subsidieregeling 
 
Alle deelnemende partijen dienen hier separaat een akkoord opgegeven te hebben voor dat de 
eerste subsidies in behandeling wordt genomen. 
Deze documenten waren als bijlage toegevoegd aan het Raadvoorstel Alkmaar Regiodeal Noord 
Holland Noord. Dit raadsvoorstel was ter besluitvorming geagendeerd op de 
gemeenteraadsvergadering van donderdag 5 juni 2025 

34 GL-PVDA 22 In 2024 is gestart met het opstellen van een lobbystrategie en -
agenda. Welke methodiek is gebruikt voor het prioriteren van 
lobbydoelen en hoe wordt afstemming georganiseerd tussen 
gemeentelijke en regionale belangen? 

Er is gestart met het breed inventariseren van lobbydoelen, in bestuurlijke en ambtelijke 
gesprekken. Vervolgens is aan de hand van een aantal criteria gekozen voor lange termijn 
focusdossiers: 1. Is het lobbydoel onderscheidend voor Alkmaar? 2. Draagt het bij aan de lange 
termijn doelen van Alkmaar? 3. Is samenwerking met stakeholders nodig? 4 lobbydoel. Hoe 
actueel en intensief is het lobbydoel? 
 
Er vindt periodiek afstemming plaats in Regio Alkmaar-verband en afhankelijk van het onderwerp 
wordt ook op Noord-Holland Noord niveau en met de provincie afgestemd.  

35 GL-PVDA Aangaande 
vraag 3 en 
vraag 7 
Blz 81 en 
121 

Ik zie dat er in onze derde vraag en onze 17e vraag hele andere 
woningbouw aantallen zitten. Dat komt omdat de jaarstukken niet 
consequent staan en op pagina 81 staat dat er 491 woningen zijn 
gebouwd en op pagina 112 staat 228. Kan dit verklaard worden? 

In totaal zijn in Alkmaar in projecten 491 woningen opgeleverd. Op pagina 112 staan de cijfers 
specifiek voor Alkmaars Kanaal. 

36 GLPvdA 90 1d.: hoe staat het met de doorfietsroute?  De voorbereiding van de realisatie van belangrijke delen van de doorfietsroute is in volle gang. 
Eind 2025 wordt gestart met de herinrichting van de Westerweg tot fietsstraat. In april 2026 volgt 
de herinrichting van de Bergerhoutrotonde/Scharlo. Voor andere delen van de doorfietsroute is 
de voorbereiding en ontwerpproces gestart. Het gaat dan om de Tesselsebrug en het 
Achtergeestpad. 

37 GLPvdA 89 Bushaltes: op 21 juli 2024 zijn enkele bushaltes opgeheven, maar 
de abri’s staan er vaak nog, bijvoorbeeld in De Hoef. Wanneer 
worden deze verwijderd?  

Deze worden gefaseerd verwijderd. De contractafspraak met de concessiehouder van de abri's, 
Global, is dat ze jaarlijks 4 abri's kosteloos verplaatsen. Voor 2025 moet dit nog gebeuren. Om 
niet twee keer te verplaatsen wordt geprobeerd gelijk een nieuwe geschikte plek te vinden. 
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NR. Partij  
(steller) 

Blz. Vraag Beantwoording 

38 GLPvdA  93 3e.: hier staat niks. Is er niks gebeurd om de verschil tussen 
woningbouw en=doorstroming op de ring te verbeteren?  

Momenteel wordt verkeersonderzoek uitgevoerd naar het verbeteren van de doorstroming op de 
Multimodale ring Alkmaar. Dit is de afspraak die regio en Rijk in het MIRT van 2024 hebben 
gemaakt. Het gaat specifiek om de kruispunten tussen Kooimeerplein en de Huiswaarderweg en 
het verbeteren van de doorstroming op de N242 ter hoogte van het spoorviaduct bij 
Heerhugowaard. De resultaten worden in het najaar opgeleverd en vormen input voor het MIRT 
overleg met het ministerie van I&W in november 2025. In dit overleg maken regio en Rijk 
afspraken over het vervolgproces. Het MIRT overleg is onder voorbehoud i.v.m. de val van het 
kabinet.  
Verder zijn de voorbereidingen gestart voor de herinrichting van het kruispunt N9/ Kogendijk.  
Tot slot werken regio Alkmaar en provincie in brede zin samen aan projecten die de 
bereikbaarheid moet verbeteren. Het gaat hier om projecten ten aanzien van doorfietsroutes, OV 
(bus en trein), stationsomgevingen, verkeersveiligheid en autobereikbaarheid, zoals aansluiting 
A9 Heiloo. 
Recent heeft het Rijk Alkmaar aangewezen heeft als kansrijke, grootschalige 
woningbouwlocatie. Dit biedt ook kansen ten aanzien van het realiseren van de benodigde 
bereikbaarheidsmaatregelen voor de ring Alkmaar en het financieren hiervan. Binnenkort starten 
de gespreken hierover met het Rijk.   

39 GLPvdA 94 1000 woningen: hoeveel hiervan zijn sociale huurwoningen (cat. 1 
en cat. 2)? 

In particuliere woningbouwprojecten dient 15% sociale-huur te worden gerealiseerd. 

40 GLPvdA  97 1b.: wanneer zal de ondergrondse parkeergarage bij NWZ in 
gebruik worden genomen?  

De NWZ garage gaat eind maart 2026 open, gelijk met ingebruikname van fase 1.a van de gehele 
nieuwbouw. 

41 GLPvdA  115 Wordt de ‘extra impuls kwaliteit buitenruimte groen’ op een ander 
moment alsnog uitgevoerd?  

Als met ‘extra impuls kwaliteit openbare buitenruimte groen’ bedoeld wordt het wegwerken 
achterstanden onderhoud openbaar groen dan kan gemeld worden dat in 2024 extra is 
bijgeschakeld om de beeldkwaliteit te verbeteren. 

42 GLPvdA  120 1f.: Hoeveel subsidies zijn er verstrekt en wat is het totaalbedrag?  We hebben 796 subsidies uitbetaald met een totale waarde van € 897.192,44 

43 GLPvdA 125 13d.: Wat gebeurt er als geconstateerd wordt dat de kwaliteit van 
de verharding na een K&L-project niet voldoet?  

De aannemer moet het straatwerk conform de bestaande kwaliteit (of beter) terug te straten. De 
toezichthouder spreekt de aannemer aan op de kwaliteit van het straatwerk. Na de uitvoering 
wordt het tracé geschouwd. Als de kwaliteit slechter is dan de bestaande kwaliteit wordt de 
aannemer gevraagd het straatwerk opnieuw en beter te straten. 

44 GLPvdA  126 Waar kan ik de klimaatadaptatiemonitor vinden?  Je kunt de monitor vinden via: klimaatadaptatiemonitor 

45 FVD 24 Ik zie dat de rekening bij diversiteit in 2024 540 was. Ik ontvang 
graag een complete uitsplitsing waar dit bedrag uit bestaat. 

Zie bijlage. 

 
  

https://experience.arcgis.com/experience/e9173ce5a1fe4367a148283c0c87fc43/
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Bijlage bij vraag 45: 

 
 

Kostenplaats Grootboek

4001 Salarislasten

4003 Verrekening salaris

4010 Reiskosten

4012 Opleidingen en persoonlijke ontwikkeling

4013 Medische kosten en aanschaffingen

4019 Geschenken aan personeel

4025 Maaltijden, lunches en consumpties

4026 Personeelsfeesten en uitjes

4056 Intercollegiale inhuur

4100 Mutatie voorziening (expl/bal)

4200 Afschrijving op geact. kapitaaluitgaven

4311 Huur

4320 Kleine aanschaffingen

4376 Overige verzekeringen

4411 Onderhoudscontracten

4510 Uitbesteed werk

4523 Contributies en lidmaatschappen

4541 Abonnementen en vakliteratuur

4542 Papierverbr, lichtdrukken CA fotokopieën

4560 Telefonie, data en internet

4570 Foto-/film-/dia- en videomateriaal

4571 Advertentie- en reclamekosten

4579 Overige representatiekosten

4720 Bijdragen aan derden

4821 Uitkoop/partage

4892 Uitgaven vorige dienstjaren

55500 Rentelasten aandeel (via VA-module)

8000 WAO-gelden

8010 Vergoeding voor (eigen) personeel

8720 bijdragen van derden

8892 Inkomsten vorige dienstjaren

Totaal CCK APP Apparaatskosten prod 71 94.577 -3.045 91.532 99.858 -8.326

-34 34

Saldo 94.577 -3.045 91.532 99.858 -8.326

67199 Apparaatskosten prod 71, T6.1, BCF Totaal kosten
94.002 94.002 136.350 -42.347

-3.045 -3.045

-763 763

-62 62

0 0 0 0

Totaal opbrengsten
-1.759 1.759

3 -3

83 -83

15 -15

28 -28

64 -64

44 -44

0 -0

87 -87

50 -50

2 -2

111 111 111

278 278 876 -598

4 -4

522 -522

19 -0 19 16 3

75 -75

313 -313

840 -840

228 -228

154 -154

14 -14

47 -47

167 167 11 156

-37.885 34.840

533 -533

Specificatie per subproduct Gemeente Alkmaar 2024
Budget Budget wijziging Budget totaal Verplichting Geboekt Vrije ruimte

Product: 71 Diversiteit

Subproduct: CCK APP Apparaatskosten prod 71
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Kostenplaats Grootboek

4025 Maaltijden, lunches en consumpties

4311 Huur

4320 Kleine aanschaffingen

4510 Uitbesteed werk

4570 Foto-/film-/dia- en videomateriaal

4579 Overige representatiekosten

4700 Subsidies

4720 Bijdragen aan derden

9998 informatie resultaatbest (baten)

9994 informatie resultaatbest (lasten)

4025 Maaltijden, lunches en consumpties

4050 Inhuur/vergoedingen derden

4060 Vergoedingen derden (IB) pres.geld, enq.

4311 Huur

4510 Uitbesteed werk

4570 Foto-/film-/dia- en videomateriaal

4579 Overige representatiekosten

4700 Subsidies

4720 Bijdragen aan derden

Totaal CCK Diversiteit 368.651 68.500 437.151 437.428 -277
Totaal 71 Diversiteit 463.228 65.455 528.683 0 537.285 -8.602

1.301 -1.301

Saldo 310.809 6.000 316.809 369.696 -52.887

531 -531

254.695 16.000 270.695 240.166 30.529

56.114 -10.000 46.114 93.526 -47.412

2.320 -2.320

300 -300

424 -424

2.431 -2.431

28.698 -28.698

Saldo 57.842 62.500 120.342 67.731 52.611
671500 Diversiteit informatie resultaatbest (baten)

-12.400 -12.400 -12.400

informatie resultaatbest (lasten)
12.400 12.400 12.400

Totaal kosten

57.842 62.500 120.342 31.236 89.106

-2.025 2.025

200 -200

4.757 -4.757

1.036 -1.036

29.259 -29.259

Subproduct: CCK Diversiteit
661501 Regenboogstad Totaal kosten

1.628 -1.628

1.641 -1.641

Specificatie per subproduct Gemeente Alkmaar 2024
Budget Budget wijziging Budget totaal Verplichting Geboekt Vrije ruimte

Product: 71 Diversiteit


